


indexu měřeného dopplerometricky? Pokud ano, máme k dispozici delší sledování, které by 

ukazovalo, zda vliv denervace se udržuje dlouho nebo dochází časně k obnově renálního sympatiku? 

Spironolakton je lék, který má poměrně časté nežádoucí účinky závislé na dávce. často se vyskytuje 

hyperkalémie, zejména při současném užívání blokátorů renin-angiotenzinového systému. Nejsou 

dávky spironolaktonu podávaného z kardiovaskulárních indikací příliš vysoké? Nebyla by jako základní 

dávka optimální 12,5 mg? 

Autor se ve své práci zmiňuje o mozkové produkci aldosteronu. Má nějaký význam v regulaci 

krevního tlaku? 

Lze konstatovat, že se jedná o mimořádně kvalitní habilitační práci. Doporučuji práci přijmout 

v předložené formě a na základě úspěšné obhajoby udělit titul docenta pro obor vnitřního lékařství. 
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